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Bakgrunn for invitasjonen til Eldrerådet 

• Det er vanskelig å finne drifts og økonomidata for Asker og Bærum 
legevakt. Kommunen leier i dag lokalene av Vestre Viken. Med bakgrunn i 
de mange klager på legevakten er det ønskelig å få vite mer om avtalen, 
bindingstid og leieutgifter. 

• Kommunen bør starte arbeidet med å bygge en kommunal legevakt i 
nærhet til sykehuset der kommunens tjenester kan samles. Kommunen bør 
også vurdere og drifte legevakten bare med fast ansatte leger i stedet for 
innleide leger. For leger med avtale praksis er legevakttjenesten veldig 
upopulær og tilfeldige innleide leger har liten motivasjon for 
legevaktsarbeidet. 



Avtale og 
Leiekost

• Avtalen gjelder til 2016 og 
forlenges automatisk 5 år av 
gangen i inntil 20 år

• I 2019 371 633,- pr. måned

• I 2020 378 465,-pr. måned

• I 2021 384 295,- pr. måned.  



Areal 

• En legevakt for alle, men ikke for alt

• Redusert aktivitet 

• Pandemi

• Vertskommuneavtalen med Asker 
kommune

• Erfaring med modulbygg – utforske 
muligheter som ligger i dette



Medvirkning 
til ny plan for 
leger  

Enighetsprotokoll våren 2021

Evaluering etter 1 år er 
påbegynt 



Nye oppdrag i Budsjett og 
økonomiplan

• Videreutvikle Asker og Bærum legevakt som et 
allmennmedisinsk akuttilbud

• Kommunedirektøren starter opp et arbeid for å bedre 
heltidskulturen på legevakten for sykepleierne. Det 
oppfordres å se på alternative løsninger for å få det til. 
Arbeidet skal gjøres i samarbeid med tillitsvalgte.

• Digital utvikling


